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Prezydent

dr Marek Wojtkowski

Zwracam sig z uprzejm4 prodb4 o informacjg dotycz4cq zntany nawierzchni chodnika

przy d. Zvtariej. Fatalny stan obecnie istriejqcej nawierzchni w postaci spgkanych pft
i licmych ubltk6w powoduje, 2e podjgcie stosownych dzialaf staje sig konieczre.


